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Ref. # G09-23  

Dear Respected Parents,  
 
Warm greetings from Greenwood International School!  
 
We hope this letter finds you well and in good health. 
 
We have an important announcement to share with you, as requested by the 
Dubai Police, regarding parking arrangements and traffic management. 
Starting Monday, 4th September 2023, we kindly request your cooperation in 
ensuring smooth traffic flow and the safety of our school community. 
 
To this end, we kindly ask that you refrain from parking outside and obstructing 
the flow of traffic. Instead, we kindly urge you to utilize the designated parking 
areas available. By adhering to these guidelines, we can collectively create a 
safe and secure environment for our students and staff.  
 
Please be aware that the Dubai Police will be actively monitoring the situation, 
and any violations may result in necessary action being taken. We sincerely 
appreciate your understanding and cooperation in this matter. Your support 
plays a vital role in maintaining the well-being of our school community. 
 
Thank you once again for your valuable cooperation. 
 
Kind regards, 
 
School Administration 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 الكرام،  الأمورلسادة أولياء ا

 تحية طيبة وبعد،،، 

التي وصلتنامن  بناءً على نتمنى لكم وافر الصحة والعافية. أن نحيطكم  نود ، شرطة دبي التعليمات 

 السيارات وإدارة حركة المرور. بمواقف  المتعلقة علمًا بالمستجدات

ومتابعة حركة المرور أمام   بمراقبة دبيستقوم شرطة   ،2023 سبتمبر 4 الجمعة ، الإثنينيوم   بدءًا من

في   نرجو منكم الامتناع عن الوقوف ؛ ولهذا الجميع. وسلامة الحركة انسيابية لضمان  المدرسة وذلك

الرئيسي المرور. الشارع  حركة  سير  ذلك، وعرقلة  من  الاستفادة وبدلاً  بكم  مواقف   من نهيب 

  والمتاحة.  المخصصة السيارات

  ذه الإرشادات، يمكننا بشكل جماعي إنشاء بيئة آمنة لطلابنا وموظفينا.من خلال الالتزام به

  عند حدوث أي مخالفات. اللازمة الرادعة  الإجراءات ستضطر لاتخاذ يرجى العلم أن شرطة دبي

 .  مجتمعنا المدرسي أمن وسلامة ورفاهية في الحفاظ على سيساهم بشكل فعال إن دعمكم وتعاونكم معنا

  .اونكمنشكركم ونقدرتع

 أطيب التحيات، 

 إدارة المدرسة 

 

 

 

 

 

 

 

 


